

Using the EREY Eligibility Report

使用 EREY 資格的報告

The Rotary Foundation - EREY Eligibility Report
as of Date, Month Year
Rotary Club, USA

Page: 1

District: Club:		EREY Member Donors: 24 Non-EREY Members: 8		RFSM Member Donors: Non-RFSM Members: 29		PHS Eligible Donors:		
Account No.	N A M E	Club Member	EREY Date Achieved Current Year	EREY Date Achieved Previous Year	Sustaining Member Date Achieved Current Year	Sustaining Member Date Achieved Previous Year	PHS Eligible Date Achieved Current Year	PHS Eligible Date Achieved Previous Year
1234	R/C of Rotary Club							
* 5089984	America, Jose	N						
5089986	erson, William	N		01-Apr-2007				
666942	Jennifer	Y	01-Jul-2007	01-Jul-2006	01-Jul-2007	01-Jul-2006		
5416789	ender, Doris	Y	23-Feb-2007	23-Feb-2006		01-Apr-2007		
5416789	Bredberg, Raymond	N		04-Aug-2006		04-Aug-2006		
5416789	Cameron, Casey C.	Y	01-Jul-2007	08-Oct-2006	23-Feb-2007	23-Feb-2007		
* 666933	Cusano, Agn	N						
4369642	Chang, Dae Jong	Y		08-Oct-2006		08-Oct-2006		08-Oct-2006
948411	Chapman, Cynthia	Y	31-Dec-2007	31-Dec-2006		31-Dec-2006		
6018861	Colander, Jonathan	Y						
666975	Dominguez, Vero	N		31-Dec-2006		31-Dec-2006		
666966	Dowling, Monroe D.	Y	15-Mar-2008	24-May-2007				
4369637	Eil, Gregory	N						
990179	Fabiola, Viola S.	Y		31-Dec-2006		24-May-2007		
6099234	Fiola, Sarah S.	Y	31-Dec-2007	15-Jul-2006				
1070748	Friedman, Adam	Y		31-Dec-2006		31-Dec-2006		
662048	Gallas, Edward	Y		30-Jun-2007		30-Jun-2007		
* 666977	Gordon, Andrés	N						
1467589	Gregoria, Alexander	N						
6182943	Karena, Matthew	Y		01-Apr-2007				
1199589	Kenn, Richard	Y						
666963	King, Brian	Y		15-Jul-2006		14-Apr-2007		
4402261	Klimes, Sarah	N						
666934	Kowitz, Nicholas	Y	15-Dec-2007	24-May-2007	15-Dec-2007	24-May-2007	15-Dec-2007	
* 666934	Michael, Robert	N						

The EREY Eligibility Report is available through Member Access to DGs, DGEs, District Rotary Foundation Chairs, Annual Giving Subcommittee Chairs, Club Presidents and Club Secretaries. 地區總監，地區總監當選人，地區扶輪基金主委，年度計劃基金捐獻小組委員會主委，扶輪社社長，扶輪社秘書等可以從網站的社員入口得到 EREY 適切的報告。

- A. District and Club numbers (needed to sign-up for Member Access)**
地區和扶輪社的號碼(參加網站社員入口所必需的資料)
- B. Number of club members giving at the EREY level (≥ US\$0.01) and number of non-contributing members for current Rotary year. APF-SHARE only.**
扶輪社員捐獻達到 EREY 標準 (大於或等於美金 1 分) 的人數，及本扶輪年度沒有捐獻的人數(僅指年度計劃基金 / 分享制度 APF-SHARE 的捐獻)
- C. Number of club members giving at the Sustaining Member (RFSM) level (≥ US\$100) and number of club members not Sustaining Members. APF-SHARE only.**
扶輪社員捐獻達到贊助會員標準 (大於或等於美金 100 元) 的人數，及本扶輪年度非贊助會員的人數 (僅指年度計劃基金 / 分享制度 APF-SHARE 的捐獻)
- D. Number of donors giving at the Paul Harris Society (PHS) level (≥ US\$1,000). APF-SHARE only.**
扶輪社員捐獻達到保羅·哈理斯協會標準 (大於或等於美金 1000 元) 的人數 (僅指年度計劃基金 / 分享制度 APF-SHARE 的捐獻)
- E. “*” indicates deceased individuals**



“*” 表示已去世的個人

- F. Member ID (needed to sign-up for Member Access, also printed on The Rotarian)**
社員 ID 號碼(參加網站社員入口所必需的資料，也印在 Rotarian 雜誌上)
- G. “+” indicates that the individual is a Benefactor (has contributed \$1,000 to the Permanent Fund or made provisions in their will of at least \$1,000 benefiting The Rotary Foundation)**
“+”表示他是永久基金捐助者(曾經捐 1,000 美元到永久基金或者在他們的遺囑中至少捐 1,000 美元給扶輪基金會)
- H. Name of the individual**
個人名字
- I. Shows active / inactive membership status (deceased, former members and non-Rotarians with a contribution history are included on the CRS and show an “N” in this column)**
顯示現職社員/ 非社員的身分 (包括死去的，以前的社員和非社員等的捐款歷史資料並於這一行顯示“N”)
- J. Displays the date in which the individual's personal giving to APF-SHARE reached or surpassed US\$0.01 during the current Rotary year.**
顯示扶輪社員於現今的扶輪年度對於年度計劃基金 / 分享制度(APF-SHARE)的捐款達到或大於美金1分的捐獻日期
- K. Displays the date in which the individual's personal giving to APF-SHARE reached or surpassed US\$0.01 during the previous Rotary year.**
顯示扶輪社員以前的扶輪年度對於年度計劃基金 / 分享制度(APF-SHARE) 的捐款達到或大於美金1分的捐獻日期
- L. Displays the date in which the individual's personal giving to APF-SHARE reached or surpassed US\$100 during the current Rotary year.**
顯示扶輪社員於現今的扶輪年度對於年度計劃基金 / 分享制度(APF-SHARE)的捐款達到或大於美金100元的捐獻日期
- M. Displays the date in which the individual's personal giving to APF-SHARE reached or surpassed US\$100 during the previous Rotary year.**
顯示扶輪社員以前的扶輪年度對於年度計劃基金 / 分享制度(APF-SHARE) 的捐款達到或大於美金100元的捐獻日期
- N. Displays the date in which the individual's personal giving to APF-SHARE reached or surpassed US\$1,000 during the current Rotary year.**
顯示扶輪社員於現今的扶輪年度對於年度計劃基金 / 分享制度(APF-SHARE)的捐款達到或大於美金1000元的捐獻日期
- O. Displays the date in which the individual's personal giving to APF-SHARE reached or surpassed US\$1,000 during the previous Rotary year.**
顯示扶輪社員以前的扶輪年度對於年度計劃基金 / 分享制度(APF-SHARE) 的捐款達到或大於美金1000元的捐獻日期

